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Komentarz do artykułu w Gazecie Wyborczej "Minister Zdrowia
chce, by szpitale oddały pieniądze..." z dnia 4 kwietnia 2021 r. 

Nieprawdą jest, że LOW NFZ zażądał już zwrotu wypłacanych pieniędzy. Od początku istotą 1/12
było odrobienie lub zwrot otrzymanej zaliczki. Możliwość rozliczenia tych kwot pierwotnie była
zaplanowana na dzień 31 grudnia 2020 r. Na wniosek szpitali termin ten został wydłużony do 30
czerwca 2021 r. W tej chwili procedowane jest rozporządzenie, które kolejny raz przedłuża ten czas
do 31 grudnia br. Warto dodać, że 1/12 nie dotyczy ryczałtu bo ryczałt jest na bieżąco rozliczany
bez względu na to czy szpital wykonuje czy też nie wykonuje kontraktu. Ta 1/12 dotyczy tylko i
wyłącznie części świadczeń, które zostały wyodrębnione z ryczałtu. Należy podkreślić, że LOW
NFZ przeznaczył na walkę z COVID-19 prawie 300 mln złotych. Z tego szpital w Zielonej Górze
otrzymał prawie 42 mln złotych a szpital w Gorzowie Wlkp. prawie 89 mln złotych. Joanna
Branicka Rzecznik prasowy Zespół Komunikacji Społecznej
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